



(Français plus bas)

Dear West Valley Families,

I hope you are enjoying your summer with your loved ones.

My name is Vincent Wiemann, and I am thrilled to officially join the LILA community as the new West Valley Campus Director. My family and I recently moved to Los Angeles from London and our three children will be attending the West Valley campus this year. They are eager to meet their new teachers and make new friends. It is both a privilege and an honor to be part of such a vibrant and dedicated community. Together with our community and staff, I am committed to fostering a caring and growing environment for all our students.

I have dedicated the past eighteen years to the field of education, working with students from elementary through high school in various roles. I've served as a French teacher, special education teacher, department leader, and recently as dean of students. I am excited to bring my experience as an educational leader to our school and work with you as partners in education to ensure the success of our children. I look forward to getting to know each of you and contributing to our shared success at West Valley.

I also wanted to take the time to (re)welcome you to our community and to share some useful information for the beginning of the 2024-25 school year. **Please make sure to download and read all of the documents pertaining to the West Valley campus on the school's [Back-to-School page](#).**

SchoolCash Online: Closer to the beginning of next school year, you will receive an email from Business Manager [Lourdes Harris](#) inviting you to set up your [SchoolCash Online](#) account, if you don't already have one.

Immunization Records: New students, transfers, and all students entering Kindergarten must submit their immunization records to Business Manager [Lourdes Harris](#). Please note that immunization records must comply with California law.

Uniforms (Kindergarten–5th grade only): Please [consult the Uniform Policy](#) for full details.

Please Label your Child's Belongings: Our returning students and parents know that our lost and found bin stacks up quite rapidly. Labeling your child's clothes, lunch boxes, and bags is extremely helpful. **It is absolutely essential to label all food containers!**

Parking Zone: There are two parking options; the front parking lot and one behind the church.

Have great summer, and see you all very soon,

Vincent Wiemann
West Valley Campus Director



Chères familles de West Valley,

J'espère que vous passez un excellent été avec vos familles, amis et vos proches.

Je m'appelle Vincent Wiemann et je suis ravi de rejoindre officiellement la communauté du LILA en tant que nouveau directeur du campus de West Valley. Ma famille et moi avons récemment déménagé de Londres à Los Angeles et nos trois enfants rejoindront le campus de West Valley cette année. Ils sont impatients de rencontrer leurs nouveaux enseignants et aussi de se faire de nouveaux amis. C'est à la fois un privilège et un honneur de faire partie d'une communauté aussi dynamique et dévouée que celle du LILA. Avec notre communauté et notre personnel, je m'engage à favoriser un environnement bienveillant et épanouissant pour tous nos élèves.

J'ai consacré les dix-huit dernières années au monde de l'éducation, en intervenant à divers titres auprès d'élèves de l'école élémentaire au lycée. J'ai été professeur de français, professeur d'éducation spécialisée, directeur de département et, plus récemment, conseiller principal d'éducation et responsable de vie scolaire. Je suis impatient d'apporter mon expérience en tant que leader éducatif à notre école et de travailler avec vous en tant que partenaires pour assurer la réussite de nos enfants. Je me réjouis d'apprendre à connaître chacun d'entre vous et de contribuer à notre succès collectif à West Valley.

Je voulais également vous souhaiter (re)bienvenue dans notre communauté et partager avec vous quelques informations importantes pour la rentrée 2024-25. **Je vous invite à télécharger et lire tous les documents relatifs au campus de West Valley sur [la page internet dédiée à la rentrée 2023-24 de l'école.](#)**

Voici quelques informations importantes :

SchoolCash Online : Vous recevrez un courriel de [Lourdes Harris](#), vous invitant à configurer votre compte [SchoolCash Online](#).

Dossiers de vaccination (Immunization records) : Les nouveaux élèves, les transferts, et tous les élèves entrant grande section doivent soumettre leur dossier de vaccination à [Lourdes Harris](#). Les dossiers de vaccinations doivent être conformes aux lois de la Californie.

Uniformes (Grande Section-CM2 seulement) : Veuillez [consulter le document intitulé Uniform Policy](#) pour toute information concernant les uniformes.

Veillez bien inscrire le nom de votre enfant sur tous ses effets personnels ! Notre boîte d'objets perdus se remplit assez rapidement et les articles étiquetés se retrouvent plus facilement. **Il est par ailleurs absolument essentiel d'étiqueter tous les contenants alimentaires !**

Zone de stationnement : Il y a deux options de stationnement : devant l'école et derrière l'église.



**International
School**
Los Angeles
**Lycée
International**

West Valley Campus

Welcome Letter

2024-2025

Bon été et à très bientôt,

Vincent Wiemann
Directeur de campus

West Valley Campus

5933 Lindley Ave, Tarzana, CA 91356

tel 818-345-0155, fax 818-345-7355, www.internationalschool.la